
 

 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 25/10/2023 

 

Του:  Βασίλειου Βιλιάρδου, Βουλευτή Β1 Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών 

   

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη για διευκρίνιση σχετικά με την υπαγωγή των εθνικών ομολόγων σε 

ρήτρα ελληνικού ή αγγλικού Δικαίου» 

 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Δεδομένων των δυσάρεστων εξελίξεων της υπαγωγής της χώρας μας στα γνωστά Μνημόνια, 
κατά την περασμένη δεκαετία ως και πρόσφατα, όπου η εθνική μας κυριαρχία υπέστη καίρια 
πλήγματα, προκύπτουν εύλογες απορίες σχετικά με το ποιο είναι η εθνοτική ταυτότητα του 
Δικαίου, στο οποίο υπάγονται τα ομόλογα που έχει εκδώσει καθ’ όλη αυτή την περίοδο η χώρα 
μας και συνεχίζει να εκδίδει.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

Τα ομόλογα που έχει εκδώσει η χώρα μας, από το 2012, και συνεχίζει να εκδίδει, έχουν 

υπαγωγή σε ρήτρα αγγλικού ή ελληνικού Δικαίου;  

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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